
Zápis z jednání Komise dopravní 
 
 
Datum: 25. 9. 2023 
 
 
Účast: M. Buršík, J. Hošna, M. Hrudka, J. Bouše, L. Martínek, P. Štanc, R. Smetana 
(komise je usnášení schopná/ přítomni: 8 členů ze 7 členů) 
 

 omluveni: V. Švenda 
 
 
Hosté:  V. Karpíšek 
 J. Vomáčka 
 D. Bětíková 
 
Koordinátor: M. Nuslová 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Informace o částečné integraci MHD do PID 
4. Seznámení s aktuálním stavem zavedení nové parkovací zóny 
5. Diskuse 
6. Závěr 

 
 
ad 1) Zahájení dopravní komise, přivítání hostů 
 
ad 2) Schválení programu jednání: Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdrželo se 
 
ad 3) Informace o připravované částečné integraci MHD do PID 
V. Karpíšek a D. Bětíková seznámili členy dopravní komise s aktuálním stavem připravované částečné integrace. D. 
Bětíková členům dopravní komise vysvětlila, že se jedná o tarifní integraci MHD. Dále členy dopravní komise seznámila 
s plánovaným přečíslováním některých linek a sdělila členům dopravní komise, že při této příležitosti dojde na přelomu 
roku nejen k plánované integraci, ale i ke změně názvů některých linek 
Členové dopravní komise byly informování, že jednání stále probíhají a zatím nejsou odsouhlasené finální čísla linek a 
jejich trasy, proto toto nebylo na dnu městské mobility prezentováno.  
Členové dopravní komise byli seznámeni s analýzami a podklady, které připravuje ve spolupráci s PID a Arriva p. 
Návrat, který je v této záležitosti angažován, jako externí poradce města. Dále byli členové dopravní komise seznámeni 
se záměrem optimalizace MHD Příbram, kterou opět připravuje p. Návrat. 
D. Bětíková předala členům dopravní komise podklady, které slouží pro jednání s PID. M. Buršík požádal D. Bětíkovou 
o podrobnější data na základě, kterých se budou upravovat podmínky zmíněné integrace. 
 
Ad 4) Seznámení s aktuálním stavem zavedení nové parkovací zóny. 
Členové dopravní komise byli seznámeni se záměrem zavedení nové parkovací zóny – OBLAST 2, kterou odsouhlasil 
Středočeský kraj a tento záměr bude předložen do Rady města v podobě změny Nařízení města o placeném stání 
silničních motorových vozidel na vymezených komunikacích nebo jejich úsecích na území města Příbram.  
Členové dopravní komise byli seznámeni s postupem, že se jedná pouze o rozšíření stávajícího nařízení a současné 
nastavení zón zůstane v režimu, který je aktuálně schválen. 
Pro zavedení této zóny nebude město kupovat nový parkovací systém, ale pouze upraví a rozšíří stávající systém MP 
manažer, se kterým pracuje Městská policie a Odbor silničního hospodářství.  
Dále členové dopravní komise byli seznámeni se záměrem nákupu nových parkovacích automatů, které budou 
umístěny v nově zavedené oblasti. Plánováno je umístěný 7 ks v dané oblasti. 2 zbývající ks se vymění za současné 
staré parkomaty, které nesplňují požadavky občanů, a nelze na nich mimo další platit platební kartou. 
Členové dopravní komise byli seznámeni s etapizací projektu zavedení nové parkovací Oblasti 2 – 1. fáze bude 
zpoplatnění parkoviště na Leštině. 2. fáze bude zavedení zóny v blízkém okolí tohoto parkoviště. Dokončení realizace 
se předpokládá na přelom roku 2023/2024 dle schválení termínu schváleného DIO od policie ČR a dle klimatických 
podmínek. 
Zavedení zpoplatnění parkoviště na Leštině bude do 31.10.2023 včetně umístění parkovací automatu i dopravního 
značení. Výběr parkovného bude finálně spuštěn na začátku listopadu. 
 
 
ad 5) R. Smetana upozornil na nepřehlednou dopravní situaci na T.G.M. před restaurací Plzeňka, kde na ostrůvku chybí 
dopravní značení a řidiči jezdí v protisměru, přejíždějí přes ostrůvek a dopouštějí se dalších dopravních nebezpečných 
situací. 



Ad5b) Členové dopravní komise upozorňovali na dostatečnou komunikaci směrem k občanům o zavedení nové 
parkovací zóny a navrhovali využití různých cest a aplikací jako např. aplikace hlášení rozhlasu. 
Členové dopravní komise opět upozorňovali na důslednější kontrolu ze strany městské policie. 
 
ad 6) Členové dopravní komise na tomto jednání neprovedli žádné usnesení. 
 
Datum: 25.10.2023 
Zapsal/a/: M. Nuslová 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: M. Buršík 
Podpis: 
 
 
 
Členové komise: M. Buršík, J. Hošna, M. Hrudka, J. Bouše, P. Štanc, R. Smetana, V. Švenda 
Podpis: 


